
Voorbeeld informatie Coronavaccinatie in toegankelijk Nederlands

Is het vaccin veilig?

Is het niet gevaarlijk?

Wat zijn de bijwerkingen?

Waarom is vaccineren belangrijk?

Ja, de vaccins zijn echt veilig.

Ze zijn getest bij heel veel mensen.

Ze zijn snel gemaakt, maar er zijn geen dingen overgeslagen.

Dat kan ook niet, want de regels voor het maken van een vaccin zijn erg streng.

Nu worden de vaccins gebruikt en is er nog steeds controle op de veiligheid.

Toen miljoenen mensen een vaccin gehad hadden, is er een heel zeldzame bijwerking ontdekt.

Bij 2 vaccins: AstraZeneca en bij Janssen.

Die bijwerking kan gevaarlijk zijn voor jonge vrouwen.

Daarom krijgen die nu een ander vaccin.

De bijwerking komt niet voor bij oudere mensen.

Nee, het is veel gevaarlijker om in de auto te rijden dan om het vaccin te krijgen.

Het is veel gevaarlijker om Corona te krijgen.

Net als bij andere vaccins kun je klachten krijgen na de vaccinatie. Dat heet bijwerkingen.

Je kunt bijvoorbeeld last krijgen van: pijn op de plek van de prik, hoofdpijn, moe zijn, spierpijn, koorts

Dit zijn milde bijwerkingen.

Ze komen vaak voor en verdwijnen vanzelf na een paar dagen.

Een ernstige bijwerking is zeldzaam.

Maar heb je veel klachten in de weken na de vaccinatie, bel dan je huisarts.

Vaccineren is belangrijk voor jezelf.

Iedereen kan heel erg ziek worden van Corona, ook jonge en gezonde mensen.

En vaccineren is heel belangrijk voor andere mensen.

Vooral voor oude of zieke mensen in je omgeving.

En voor alle mensen in Nederland.

Pas als we allemaal gevaccineerd zijn kunnen we weer overal naar toe.

En mensen thuis ontvangen.
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